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Bestyrelsesmøde mandag d. 11. december 2017, kl. 20 ‐ SKYPEMØDE 

Til stede på skype: Anders Bang, Cilja Neumann, Dennis Werenskiold, Jakob Sparvath, Jens Pedersen, 

Dorte Vilsgaard og Stefan Olsen 

Afbud: Anne Mine Møller Petersen 

 

1. Godkendelse af sidste mødereferat 

Seneste referat blev godkendt og underskrives ved næste fysiske møde. 

 

2. E‐mail beslutninger til referat 

30. november godkendte bestyrelsen indstillingen fra SU vedrørende det danske præcisionslandshold 

2018. Mine underretter præcisions SU repræsentant. 

Landsholdet består af følgende springere: Karsten Hansen, Michael Burmester, John Mathiesen, Rene 

Hansen og Torben Glud.  

 

27. november godkendte bestyrelsen sammensætninger af DFU’s nye instruktørudvalg, som blev valgt 

ved instruktørårsmødet lørdag d. 25. november.  

DFU’s nye instruktørudvalg består af følgende personer: Rasmus Mackeprang (formand), Steen Riis‐

Petersen, Claus Larsen og Ditte Jacobsen. 

 

24. november valgte bestyrelsen ekstraordinært at støtte Per Bjørn Poulsens med et tilskud på kr. 5.000 

til hans deltagelse ved WOWS i USA. Grundet inhabilitet deltog Cilja Neumann ikke i denne beslutning.  

Udgiften tages fra bestyrelsens dispositionskonto. 

 

3. Regelmæssig økonomistatus til bestyrelsesmedlemmer og udvalg 

Der er ikke så store ændringer siden seneste møde. Bestyrelsen vurderer, at DFU kommer ud af 2017 med 

et overskud på ca kr. 23.000 i stedet for det budgetterede underskud.  

Sparvath påpeger, at han fortsat ikke kan se, at det godkendte wingsuit indkøb er foretaget.  

 

4. Konkrete punkter til drøftelse og beslutning 

A: Lønramme ny medarbejder. (ved Dorte) 

Lukket punkt – bestyrelsen besluttede lønpakken for den kommende udviklings‐ og 

markedsføringskonsulent. 
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B: Status i KDA samt DMU’s udmelding af KDA (ved. Dennis) 

DFU har indtil videre taget opgaven vedrørende udstedelse af sportslicenser for alle medlemmerne af 

KDA. Nikolaj har fået adgang til FAI’s database, hvori sportslicenserne registreres. Bogføring og økonomi 

er indtil videre placeret hos DSvU.  

Der ses ikke yderligere besparelser i 2018 i forhold til KDA’s budget, ud over det DFU allerede har 

kalkuleret med i forhold til reduceringen i kontingentopkrævningen.  

Der kan blive en mindre økonomisk belastning pr medlem fremover, da DMU efterfølgende har meldt sig 

ud af KDA.  

C: KDA sportslicenser og rekorder (ved Dennis)  

Registrering og udstedelse af rekorder ligger for DFU’s vedkommende hos Nikolaj, dog vil DFU ikke kunne 

registrere rekorder før der udnævnt en ny NAC under KDA og denne er godkendt af FAI. Derfor er der en 

deadline i forhold til danmarksrekorden d. 23. april 2018. 

D: Aktivitetsseminar 

Det blev aftalt på mødet, at Stefan udsender en reminder på formandsforummet på Facebook, at det er 

er vigtigt at datoen reserveres.  

Sparvath tager kontakt til Mine i forhold til program for dagen, og det blev endvidere aftalt, at bestyrelsen 

inddrages i planlægningen, hvis der er behov for hjælp eller der er brug for sparring. 

 

5. Opfølgning på aftalte opgaver 

A: Status på administration, drift og udvikling på DFU’s medlemsdatabase 

Det går fremad ‐ klubber har fået adgang til systemet i det omfang de har bedt om det. Alle klubber 

undtagen VAF, Centerjump, Bornholm, (FF66), Stauning og SFH. Der er udviklet på CFR delen (statistik) 

således der kan trække oplysninger til f.eks. de centrale foreningsregister inddelt i aldersgrupper. 

Systemet opgør også antal medlemmer pr 31. 12 mhp at tildele stemmer til rep.møde. 

 

6. Informationsdeling fra bestyrelsesmedlemmer 

A: Formand 

Dennis fortalte, at han tager til Stockholm for at se den nye wingsuit tunnel med henblik på at vurdere, 

om denne tunnel kan benyttes i træningsøjemed og dermed udvikle wingsuit disciplinen yderligere.  

B: Næstformand 

Intet at berette. 

C: Teknisk sekretær  

Der er afholdt møde med ISU vedrørende kommende FB’er, som der er enighed om, skal ud tidligere end 

tilfælde i år. Dorte er blevet kontaktet af de personer, som hjalp DFU i forholdt til Virtual Reality ved 

seneste Swoop Challenge, og Jens tager kontakt firmaet om et eventuelt fremtidigt samarbejde. Der skal 

laves kompetencegivende skærmflyvningskursus.  

Jens fortalte endvidere, at Trafik, Bygge og Boligstyrelsen har godkendt DFU’s dispensationsansøgning, så 

Jacob Sørensen (Mekker), WJ kan generhverve sin instruktørstatus.  



 

 
 

Dansk Faldskærms Union – Brøndby Stadion 20 – 2605 Brøndby ‐ www.dfu.dk –     +45 43 26 27 77 –       dfu@dfu.dk 
 

Bestyrelsen godkender hermed, at Mekker kan genoptage sit virke som instruktør med fokus på 

radiostyring af elever samt teoretisk undervisning af elever.  

IU har taget stilling til at de fremadrettet kan udnævne instruktører med fysiske handicaps efter individuel 

vurdering. 

D: Økonomisk ansvarlig 

Bestyrelsen ønsker, at opstarte en markedsføringsgruppe på tværs af landet med fokus på at brande og 

markedsføre DFU bedst muligt. Indtil videre er der 4 personer, som ønsker at deltage i denne gruppe. 

Geografisk er der 2 personer fra Jylland og to personer fra Sjælland, som ønsker at deltage i gruppen. 

Anders udarbejder et ekstra opslag på Facebook, så eventuelt andre interesserede kan tilmelde sig.  

Anders fortalte, at Mine og ham netop har været i DFC i forbindelse med det nye bestyrelsestiltag, hvor 

der er fokus på bestyrelsens synlighed. DFC arbejder lige nu med forbedring af deres lokaler og faciliteter, 

og klubben har ligeledes udfordringer i forhold til instruktørdækning.  

E: Bestyrelsesmedlem med primært fokus på elite 

Deltog ikke på mødet 

F: Bestyrelsesmedlem med primært fokus på bredde 

Intet at berette 

 

7. Eventuelt 

Sparvath spørger til e‐mail beslutninger ‐ de skulle efter sigende være anderledes end på møder hvad 

angår hvor mange der skal være for i en afstemning end, når vi er samlet og drøfter noget. Svar: Det er en 

gentlemanaftale som er lavet for at undgå at der kommer en hurtig beslutning som ikke alle har mulighed 

for at kommentere på. 

Sparvath forespurgte i forhold til næstformandsposten, om man kan stille op som næstformand, hvis man 

er formand i en klub. DFU’s vedtægter forhindre ikke dette, at man kan have flere bestyrelsesposter 

internt i DFU. Dog blev det understreget, at man ikke kan stille op til bestyrelsen, hvis man er medlem i et 

DFU udvalg.  

Dorte fortalte, at HLF arbejder på veteran‐aktivitet i løbet af 2018. 

 

__________________  ___________________  __________________ 

Dennis Werenskiold  Cilja Neumann  Jens Pedersen  

 

__________________  ___________________   

Jakob Sparvath  Anders Bang 


